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BEWONERS VAN DE RAND VAN RHOON 
 

 
 
Aan het College van Burgemeester en Wethouders 
T.a.v. de weledele heer B.P. Boender 
Postbus 1000 
3161 GA Rhoon 
 
 
Rhoon, 11 november 2019 
 
Betreft: Verplaatsing sportvelden Omloopseweg. 
 
Zeer geachte heer Boender,  
Met enige verbazing lazen wij onlangs in De Schakel dat u, naar aanleiding van 
een vraag van de heer van Wolfswinkel, de locatie Rand van Rhoon aangeeft als 
voorkeurslocatie voor de sportvelden van WCR en vv Rhoon en daarvoor half 
november gaat pleiten bij de provincie.  
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Er is aan de gemeenteraad toegezegd dat er over de Rand van Rhoon eerst nog 
een analyse zou komen van de diverse (ingediende) plannen. 
Ook is er toegezegd in gesprek te gaan met de omwonenden. Tot op heden 
hebben wij van beide toezeggingen niets vernomen. 
Half november is kort dag. 
 
Onze argumenten voor een verhuizing van de sportvelden naar de polder 
Albrandswaard hebben wij reeds verwoord tijdens het inspreken in de 
raadsvergadering van 14 januari en in onze brieven van 23 augustus 2018 en 4 
april 2019. 
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Wij zijn niet wars van nieuwe ontwikkelingen maar wij hebben wel ernstige 
bedenkingen tegen de huidige gang van zaken en om de volgende redenen: 
 

1. De sportvelden worden “omgeslagen” in de Rand van Rhoon zonder 
nader uitgewerkte stedenbouwkundige plannen voor de gehele Rand 
van Rhoon. Dit is een hap snap beleid. Wij pleiten voor goed doordachte 
en goed afgestemde plannen waarbij, zoals toegezegd aan de 
gemeenteraad, ook andere locaties worden beoordeeld. 

2. Een fusie van WCR en VVRhoon is niet alleen noodzakelijk, maar leidt 
ook voor de gemeente tot enorme kostenbesparingen, nu en in de 
toekomst.  

3. Het omslaan van de sportvelden is een aantasting van ons 
cultuurlandschap, onze roots, het karakter van de gemeente 
Albrandswaard. Niet voor niets is de Rand van Rhoon in het 
bestemmingsplan aangeduid als gebied met bijzondere kwaliteiten. 

 
Wat betreft punt 2 willen wij u wijzen op het feit dat het voor kleinere 
voetbalverenigingen moeilijk is om nog prestatieve jeugdteams samen te 
stellen. Hierdoor ontstaat helaas leegloop van de jeugd naar grotere 
verenigingen in onze omgeving. Wanneer alle sportverenigingen bij elkaar 
zitten geeft dit meer mogelijkheden voor de toekomst. 

Als de gemeenteraad sterk is komt er een motie met het voorstel om in de 
Rand van Rhoon niet en nooit meer te bouwen.  
Rotterdam zal ons over 25 jaar zeer dankbaar zijn voor deze groene long. 
  
De invulling van de taakstelling voor woningbouw en de verplaatsing van de 
voetbalvelden vereist een integrale aanpak die toekomstbestendig is. Hier 
hoort het betrekken van omwonenden en betrokkenen bij. 
 
De procedure zoals die nu loopt lijkt ons niet correct. Graag vernemen wij van u 
waarom de gedane toezeggingen geen invulling krijgen. 
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Hoogachtend, mede namens ruim 125 bewoners en omwonenden van de Rand 
van Rhoon, 
 
 
 
 
 
 
 
 
Rhoon, 11 november 2019  
 
 
P.S.: 
Een kopie van dit schrijven sturen wij naar alle raadsleden, de omwonenden 
van de Rand van Rhoon en naar de voorzitters van VVRhoon en WCR. 
 
 
 
 
 
Correspondentie: 
 

 
 

 
 
T.  

 
 




